
Vážení,  

jsem studentka 6. ročníku Lékařské fakulty Univerzity Palackého v Olomouci a mám zájem 

se v rámci Absolventského programu ucházet o pozice lékařky na Ústavu klinické a 

molekulární patologie a na Onkologické klinice.  

O oboru patologie jsem začala uvažovat během 3. ročníku, kdy jsem se s ním seznámila 

v rámci výuky. Více jsem se o ústavu dozvěděla během loňské prázdninové praxe a nyní zde 

pracuji pod vedením MUDr. Daniely Kurfűrstové a Mgr. Vlastimila Maška Ph.D. na SVOČ 

se zaměřením na využití infračervené spektroskopie u preparátů karcinomu prostaty. 

Především díky ní, jsem se rozhodla se o toto místo ucházet. V rámci SVOČ mám možnost 

nejen zkusit si práci s preparáty jako takovými, ale ukázala mi také příležitosti spolupráce 

patologa s ostatními obory a široké možnosti práce na fakultním pracovišti. 

Na Onkologické klinice jsem strávila dva týdny během povinné praxe v 6. ročníku. Velmi mě 

zaujal vstřícný přístup, jak ze strany vedení, tak ze strany všech lékařů, se kterými jsem se 

měla na praxi možnost setkat. Ať už se jednalo o přístup k pacientům, tak i ke mně. Samotný 

obor se mi líbí především pro svoji pestrost, kdy jsem v něm našla něco z každého oboru, o 

kterém jsem během studia uvažovala (interna, patologie, imunologie nebo radiologie) a 

možnost dlouhodobé spolupráce s pacienty. 

Oba obory mě také zajímají pro svůj velký potenciál, co se budoucnosti a rozvoje týče. 

Myslím, že zde více něž u jiných oborů platí, že na fakultním pracovišti mám možnost setkat 

se s metodami v okresních nemocnicích nedostupnými, pracovat po boku odborníků v dané 

oblasti a do budoucna také možnost podílet se na rozvoji daného oboru.  

S pozdravem  

Magda Pleváková 


